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Parkeren -bi¡ nieuw gemeehtehuis
Waalre nog eens onder de loep
door Patrick Wiercx

:tTlill*',:'*g:ilTl
ruimtebeslag voor parkeren. ,,Ik
moet's morgens tien minuten lo-
pen om op mijn werk te komeq
en we weten heÍ ook in Waalre
rijden bussen. Ik geef maar een
voorzetje. Ik zeg niet dat.het.in.
Waalre ook zo moet, maar nu
gaan we er wat al te makkeliik aan
voorbij."

Zijn mederaadslid René Parré
(Groenlinks) ging ook in op het
parkeren. Hii vroeg om een goede
inpassing-in het lan{schap.

Het parkeren heeft zeker alle
aandacht, verzekerde wethouder

-José van Diik.,,Nu zie ik niet ieder-
een op de fiets naar het gemeente-
huis komen, maar een belangrijk
onderdeel is wel hoe gaan wij er

allemaal mee om?" Onlangs heb-
ben de raadsleden een bezòek ge-
bracht aan het gemeentehuis van
de gemeente Peel en Maas. Dat
ontwerp is van dezelftle architect
als die van het Waalrese gemeen-
tehuis, Tania Lamers van het bu-
reau De Tlvee Snoeken in Den
Bosch. De raadsleden Joke Beuger ::
(NEW) en Nan Zevenhek (NWt+)
vroegen naar ''aanleiding van dat
bezoek extra aandacht voor duur-
zaamheid.

Wethouder Van Dijk zegde toe
dat te doen. ,,We hebben een wet-
houder die dat woord elke dag in
de mond neemt. Rekent u er maar
op dat alles wat wij doen duur-
zaam is."

WAALRE. In het ontwerp van het
nieuwe gemeentehuis van Waalre
moet opnieuw naar de parkeermo-
gelifkheden gekeken worden. ,,Ik
werk op een plek waar 4oo man
werken en er zijn tien parkeer-
plaatsen. Ik zeg u: het kan."

Dat stelde PvdA-raadslid tony
Liebregts gisteravond in de raads-
vergadering van Waalre. De raad
stemde gisteîavond unaniem in
met het Structuurontwerp voor
het gemeentehuiò. Daarmee komt
nieuwbouw weer wat diehterbij.

Liebregts vond dat de ontwer-
pers uitgaan van een te groot


